
Protokoll fört vid Bunge Sockenförenings styrelsemöte 2023-04-25 

kl. 10.00 – 12.00 i Träffpunktens lokaler  

 

Närvarande: Carina Björklund, Pelle Fahlén, Eva Fohlström, Tomas Grahn, 

Anna Nilsson Ekroth, Anita Skarphagen, Kenneth Skarphagen och Gullbritt 

Thorsell.  

 

1. Ordförande Kenneth Skarphagen förklarade dagens möte öppnat. Han inledde 

med att hälsa de båda nyvalda styrelseledamöterna välkomna och en kort 

presentation av samtliga ledamöter följde därefter. 

 

2. Dagordningen föredrogs och godkändes med tillägg av några punkter under 

övrigt. 

 

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

Ekonomiskt saldo idag är 75 626 kronor  

30 st. har hittills betalat medlemsavgift för år 2023. 

 

5. Kulturhuset i Fårösund 

Kulturföreningen Norra Gotland (KUNO) hyr det tidigare f.d. Ella-huset i 

Kustparken av ägaren SBB och står för satsningen att försöka skapa ett nytt 

”Kulturens hus/Folkets Hus”, där musiker, hantverkare och konstnärer m.fl. kan 

få hyra egna rum för sina verksamheter.  

Vad kan vi i Bunge Sockenförening bidra med och hur kan vi medverka till en 

stabil framtid för huset och dess hyresgäster? 

Efter diskussion kom vi fram till att vi styrelseledamöter ska ”pusha för” att 

huset finns, besöka deras annonserade aktiviteter och berätta för alla vad som 

finns och pågår i huset. 

Anna och Anita erbjuder sig att ställa upp när man behöver hjälp. 

Kenneth är projektledare för en av tre arbetsgrupper, Framtidsgruppen, där man 

resonerar om vad som kan/ska hända när pågående hyresperiod går ut i höst. 

 

6. Genomförda aktiviteter 

Föreningens Årsmöte hölls den 26 mars 2023. Efter ett uppskattat framträdande 

av Tommy och Ulla-Britt Pettersson följde årsmötesförhandlingarna i vanlig 

ordning. 

 

7. Kommande aktiviteter 

- Som vanligt anordnar vi Valborgsmässofirandet den 30 april 2023 vid 

Fårösunds Båtklubb. Kyrkan och scouterna kommer att anordna ett fackeltåg 



från Träffpunkten kl. 19.30 till stranden vid Fårösunds båtklubb, där bålet tänds 

kl. 20.00. Bungekören sjunger in våren. 

Kenneth Skarphagen kommer att hålla talet till Våren.  

Styrelsen ordnar med försäljning av kaffe. Klass 5 i Fårösundsskolan ordnar 

med korvförsäljning. 

- Skräpplockningsdag den 7 maj, samma dag som Utbunge samfällighets-

förening.  Vi har fått OK från regionen att gratis lämna osorterat skräp i 

säckar/påsar till Återvinningen dagen därpå. Samling kl 10.00 parkeringen vid 

Träffpunkten, där säckar kan hämtas och återsamling samma plats senast kl. 

12.00. Eva och Anita ordnar med kaffe och ostfralla till de som lämnar 

säckar/påsar. Kenneth ordnar med karta/or till deltagarna. Gullbritt skriver 

annonsförslag, skickar ut för synpunkter till styrelsen. 

- Anna Dersjö och Gullbritt Thorsell planerar ny Kyrkogårdsvandring den 28 

maj kl. 11.00 efter gudstjänstens avslut. 

- Trafikverkets Bob Kolmodin kommer till Fårösund torsdagen den 1 juni kl. 

10.00 för en träff med oss gällande förbättringar på Strandvägen.  

- Nationaldagsfirande den 6 juni. Polistillstånd krävs, Carina ordnar. 

Folkdansarna är engagerade. Johan Sunnerstam kommer att hålla talet till 

nationen.  Fanborg vidtalad. Gothem sångkör är vidtalad. Gullbritt köper 

småflaggor till barn. Högtalaranläggning ordnas av Kenneth. Carina ser till att 

strömförsörjning finns. 130 st. bullar inhandlas via Café Maffen. 

- Midsommarfirande 23 juni i samarbete med Bungemuseet, där vi medverkar 

med godishjul och några lekar för barnen. Anna koller om det går att skaffa 

hästskor att använda till en lek. Gullbritt köper in vinster. 

- Fårösunds marknad 29 juli kl. 10.00 – 16.00.  Samtidigt kommer Båtklubben  

arrangera det årliga Sundssimmet. Den nye ägaren av Marinan har sagt OK till 

Båtklubben att använda utrymmet vid Marinan som vid tidigare års sundssim. 

Carina tar emot anmälningar från ”knallar” och andra medverkande. 

- Bungemuseet önskar samarbeta med oss vid Kulturarvsdagen den 10 

september 2023 genom att vi ordnar en skördemarknad på den öppna platsen 

innanför museets entré och museet samtidigt förevisar föremål under temat 

”Levande kulturarv - om metoder, kunskaper och färdigheter som har överförts 

från en generation till nästa”. Gullbritt har kontaktat museet gällande den 

närmare detaljplaneringen och ekonomiska förutsättningar från vår förening 

genom att dela inträdesavgiften med museet eller på annat sätt. Yvonne 

Eriksson, verksamhetsansvarig på museet önskar ett möte med oss. Tomas och 

Gullbritt överenskommer datum med Yvonne. 

 

8. Fårösunds utveckling 

- FU kommer att ta ansvar för att vara en paraplyorganisation för alla föreningar 

i socknen och avser därför bjuda in representanter för alla föreningar till ett 

gemensamt möte, där man resonerar om de olika föreningarnas ändamål och 

verksamhetsområde för att därigenom undvika dubbelarbete och möjliga 



kollisioner vad gäller datum för aktiviteter m.m. och skapa flera alternativ till 

praktisk hjälp över ”gränserna”. 

- Ansökan om bidrag till nytt tältinköp om 20 000 kronor har beviljats. Kenneth 

beställer tältet. 

Det finns ytterligare pengar att söka hos FU för de önskemål föreningarna kan 

ha, både långsiktigt och även för kortare perioder t.ex. under sommaren för 

sophantering m.m. 

 

9. Nyhetsbrev 

- Nyhetsbrev från Sveriges Hembygdsförbund, Gotlands Hembygdsförbund och 

Gotlands Kulturarvsutvecklare. Mycket intressant innehåll från alla. 

 

10. Inkomna skrivelser 

- Från tre studenter vid campus Gotlands som studerar byggnadsantikvarie-

programmet kom en skrivelse angående en strandbod vid Bungemuseet. De 

undrade om vi kunde berätta något om denna bod och när den flyttades till 

Bungemuseet. Gullbritt har besvarat skrivelsen. 

 

11. Hemsida 

– Antalet besökande på vår hemsida har sedan förra styrelsemötet varat ca 3 500 

st. i genomsnitt per månad.   

 

12 Övrigt 

- Som tidigare år kommer vi även i år dela ut ett Infoblad till alla postlådor i hela 

socknen. Vi informerar då om vilka som är styrelseledamöter i föreningen, vilka 

aktiviteter som vi planerar under året, var man kan finna ytterligare information 

om oss samt vilket konto man kan betala in medlemsavgiften på. 

- Vi har noterat att Regionen gett uppdrag åt den duktiga ”strandrensaren” Ulf 

Smedberg, vars kunskap vi tidigare sett resultatet av, att rensa stranden i 

Bungeviken från släke. Vi glädjer oss mycket åt det arbete han gör, vilket gör vår 

fina badstrand ännu mera attraktiv att besöka. 

- Arbetet med Sockenboken fortsätter med nya möten och nya texter. 

- Carina informerade om att hon fått en faktura via mail den 19 april från ett 

företag och till ett belopp hon inte kände till. Vi kunde konstatera att fakturan 

var falsk och att Carina rekommenderades att genast radera mailet. 

- Flera har uppmärksammat att vandalism nu förekommer i samhället i form av 

krossade fönster m.m. 

 

13.  Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 23 maj 2023 kl. 10.00 i Träffpunktens 

lokaler i Fårösund. Eva bokar lokal.  

 

14. Mötet avslutades. 

 



Vid protokollet   Justeras 

 

 

Gullbritt Thorsell   Kenneth Skarphagen 


